
Møteprotokoll

Utvalg: Formannskapet
Møtested: Formannskapssalen
Dato: 04.10.2021
Tid: Kl. 16:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Jarle Nilsen AP
Svanhild I. Lyge Andersen AP
Veronika B. Brekke Jakobsen AP
Jan Birger Medhaug H
Ole Kristian Nilsen H
Helge Thorheim KL
Alf Magne Grindhaug KRF
Tor Asle Grønningen SP

Forfall Parti Varamedlem Parti
Rune Midtun FRP Einar Roald Endresen FRP
Randi Wisnæs H Geir Harald Skorpe H
Odd Magne Brandt Hansen SV Marianne Sol Levinsen SV UA

Møtenotater:
Formannskapet var på befaring i forkant av møtet kl. 13.30 i forbindelse med sak 93/21 - Vedtak i
klagesak -tiltak i tilknytning til fritidsbolig - gnr. 110 bnr. 70 - Fosnavegen.

Møtet startet med orientering vedrørende avfallsstrategi v/ leder for VAR Siw Anita Thorsen og
virksomhetsleder renovasjon Torbjørn Heggheim.

Ordfører orienterte om at svar på spørsmål som representanten Nilsen (H) stilte i forrige
formannskapsmøte vedrørende medieoppslag rundt Karmsund Havn og lån til holdingsseksaper og
datterselskaper, samt prosentvise eierandeler i datterselskap og selskapets risikovrdeirng ved store
invisteringer, var lagt ut på representantenes plass. Svaret blir også lagt til i protokollen.

Innkalling enstemmig godkjent. Saker meldt under "samlesak for spørsmål". Sakliste deretter
enstemmig godkjent.

Ordfører foreslo følgende personer til å underskrive protokollen sammne med møteleder:
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Svanhild Irene Lygre Andersen (Ap) og Jan Birger Medhaug (H). 
 
Forslaget fremsatt av ordfører enstemmig vedtatt.  
 
 
Møteslutt: 19:12 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

089/21 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 20.09.2021  

090/21 Budsjettkonsekvenser av koronautbruddet per 2. tertial 2021  

091/21 Fjerning av tilskudd til private barnehager - likeverdig behandling  

092/21 Kjøp av båt til Vågen læringssenter  

093/21 Vedtak i klagesak - tiltak i tilknytning til fritidsbolig - gnr. 110 bnr. 

70 - Fosnavegen 

 

094/21 Rullering av handlingsprogrammet Temaplan for idrett og fysisk 

aktivitet 2022-2025 

 

095/21 Nytt kulturhus på Karmøy Konseptvalg  

096/21 Bompengeutredning Haugalandet - behandling av strategivalg for 

nye bompengepakker 

 

097/21 Samlesak for referatsaker  

211/21 Søknad om økonomisk bistand - Matsentralen Rogaland  

212/21 Rogaland fylkeskommunes miljøvernpris 2021 - forslag til 

kandidater 

 

213/21 Rogaland fylkeskommunes bragdpris 2021  

214/21 Møtereferat Styringsgruppemøte Haugalandspakken S3  

215/21 Høring - forslag til endringer i byggesaksforskriften - 

Tidsavgrensede krav om tilsyn 

 

216/21 Høring - Forslag til endringer i kjernejournalforskriften  

217/21 Høring - forslag til nye grenseverdier for svevestøv i 

forurensningsforskriften kap. 7 

 

218/21 Høring - Tilskudd for naprapater, osteopater og paramedisinere  

219/21 Høring av forskrift for betongproduksjon  

220/21 Høring av høringsuttale til søknad om utvidelse av offshore 

demonstrasjonsanlegg for flytende vindturbiner og invitasjon til 

digitalt møte. NVEs referanse: 201101285-49 

 

098/21 Samlesak for spørsmål  
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089/21 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 20.09.2021 
 

      
 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Rådmannen orienterte om at man i Karmøy kommune ikke benytter brøytestikker i plast.  Karmøy 
kommune har bambusstikker som benyttes ved behov. Rogaland fylkeskommune benytter 
brøytestikker av plast. Fylkeskommunen ser imidlertid på alternative brøytestikker. Fylkeskommunen 
bemerker at det er viktig at man ser på helheten, hvor brøytestikkene har to formål; 1) hjelp til 
brøytemannskaper, 2) optisk ledning når det er mørkt. Fylkeskommunen gir beskjed til 
entreprenørene om at brøytestikkene skal samles inn igjen etter bruk for å forhindre forsøpling.  
 
Ordfører foreslo:  
Saken oversendes rådmannen for videre behandling.  
 
Forslaget fremsatt av ordfører enstemmig vedtatt.  
 
 
 
 

FSK - 089/21 Vedtak: 

 
Saken oversendes rådmannen for videre behandling.  
 
 

 

 

090/21 Budsjettkonsekvenser av koronautbruddet per 2. tertial 2021 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Det gjøres følgende endringer i budsjettet for 2021 knyttet til rammetilskudd og korona-

avsetning:  

 
I budsjettskjema 1A bevilgningsoversikt drift: 
Sum bevilgninger drift endres med 6 500 000 kroner. (økt korona-avsetning) 
Sum generelle driftsinntekter endres med -6 500 000 kroner (økt rammetilskudd) 
 
I budsjettskjema 1B bevilgninger drift: 
Rammen for tjenesteområde 18 Økonomi økes med 6 500 000 kroner (økt korona-
avsetning) 
 

2. I samsvar med budsjettvedtakets punkt 20 om fullmakt til å disponere avsetning til 
koronaeffekter, gjøres det følgende endringer i budsjettet for 2021 knyttet til korona-
avsetningen: 
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04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

FSK - 090/21 Vedtak: 

1. Det gjøres følgende endringer i budsjettet for 2021 knyttet til rammetilskudd og korona-
avsetning:  

 
I budsjettskjema 1A bevilgningsoversikt drift: 
Sum bevilgninger drift endres med 6 500 000 kroner. (økt korona-avsetning) 
Sum generelle driftsinntekter endres med -6 500 000 kroner (økt rammetilskudd) 
 
I budsjettskjema 1B bevilgninger drift: 
Rammen for tjenesteområde 18 Økonomi økes med 6 500 000 kroner (økt korona-
avsetning) 
 

2. I samsvar med budsjettvedtakets punkt 20 om fullmakt til å disponere avsetning til 
koronaeffekter, gjøres det følgende endringer i budsjettet for 2021 knyttet til korona-
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avsetningen: 

 

 
 
 
 
 

 

 

091/21 Fjerning av tilskudd til private barnehager - likeverdig behandling 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar at kommunens praksis med tilskudd til private barnehager for barn 
som har rett til barnehageplass etter barnehagelovens § 16, 2. ledd opphører fra og med 
barnehageåret 2022/2023. 
 
 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 29.09.2021 - 028/21 

Kommunale barnehager kan ta med september, oktober, november i beregningsgrunnlag for barn 
som har rett på barnehageplass etter barnehageloven paragraf 16, 2. ledd.for å likestille private og 
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kommunale barnehager. 

 

29.09.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 

Behandling 

Alsaker (H) opplyste om at han er styremedlem i en privat barnehage  og ba om at utvalget vurderte 
hans habilitet. Alsaker fratrådte under habilitetsvurderingen. 7. representanter til stede. 
Alsaker enstemmig erklært inhabil, jf. fvl. § 6.2 
Innstillingen fikk 2 stemmer og falt (Ap 2) 
Forslaget fremmet av Mannes ble vedtatt med 4 stemmer mot 3 (Ap 2, KrF 1) 
 
 
Alsaker tiltrådte. 8 representanter til stede. 
 
 
 

HOK - 028/21 Vedtak: 

Kommunale barnehager kan ta med september, oktober, november i beregningsgrunnlag for barn 
som har rett på barnehageplass etter barnehageloven paragraf 16, 2. ledd.for å likestille private og 
kommunale barnehager. 

 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Ordfører orienterte om at man må ta stilling til habiliten til representantene Thorheim(KL)  og 
Medhaug (H).  
 
Både Thorheim (KL) og Medhaug (H) er styreledere i selskaper som driver private barnehager i 
Karmøy kommune.  
 
Thorheim (KL) og Medhaug (H) fratrådte.  
 
9 representanter til stede.  
Ordfører viste til at både Thorheim (KL) og Medhaug (H) er direkte inhabile jf. fvl. § 6 (1).  
 
Borg (KL) tiltrådte.  
 
10 representanter til stede.  
 
Brekke Jakobsen (Ap) fremmet innstillingen fremsatt av rådmannen.  
 
Forslaget fremsatt av Brekke Jakobsen (Ap) enstemmig vedtatt.  
 
Borg (KL) fratrådte. Thorheim (KL) og Medhaug (H) gjenintrådte.   
 
11. representanter til stede.  
 
 

FSK - 091/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar at kommunens praksis med tilskudd til private barnehager for barn 
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som har rett til barnehageplass etter barnehagelovens § 16, 2. ledd opphører fra og med 
barnehageåret 2022/2023. 
 
 

 

 

092/21 Kjøp av båt til Vågen læringssenter 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Karmøy kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å bruke inntil 1,5 mill. kroner til innkjøp av 
båt til Vågen læringssenter. Midlene til kjøp av båt tas fra midlene fra salget av «Alma av 
Karmøy». 
 

I bevilgningsoversikt - investering (2A) gjøres følgende endringer:  
Investeringer i varige driftsmidler økes med 1,5 mill. kroner 
Salg av varige driftsmidler økes med 2,65 mill. kroner 
Bruk av lån reduseres med 1,15 mill. kroner. 
 
 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 29.09.2021 - 029/21 

Karmøy kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å bruke inntil 1,5 mill. kroner til innkjøp av 
båt til Vågen læringssenter. Midlene til kjøp av båt tas fra midlene fra salget av «Alma av 
Karmøy». 
 

I bevilgningsoversikt - investering (2A) gjøres følgende endringer:  
Investeringer i varige driftsmidler økes med 1,5 mill. kroner 
Salg av varige driftsmidler økes med 2,65 mill. kroner 
Bruk av lån reduseres med 1,15 mill. kroner. 
 
 
 

29.09.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 029/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å bruke inntil 1,5 mill. kroner til innkjøp av 
båt til Vågen læringssenter. Midlene til kjøp av båt tas fra midlene fra salget av «Alma av 
Karmøy». 
 

I bevilgningsoversikt - investering (2A) gjøres følgende endringer:  
Investeringer i varige driftsmidler økes med 1,5 mill. kroner 
Salg av varige driftsmidler økes med 2,65 mill. kroner 
Bruk av lån reduseres med 1,15 mill. kroner. 
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04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

FSK - 092/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å bruke inntil 1,5 mill. kroner til innkjøp av 
båt til Vågen læringssenter. Midlene til kjøp av båt tas fra midlene fra salget av «Alma av 
Karmøy». 
 

I bevilgningsoversikt - investering (2A) gjøres følgende endringer:  
Investeringer i varige driftsmidler økes med 1,5 mill. kroner 
Salg av varige driftsmidler økes med 2,65 mill. kroner 
Bruk av lån reduseres med 1,15 mill. kroner. 
 
 
 

 

 

093/21 Vedtak i klagesak - tiltak i tilknytning til fritidsbolig - gnr. 110 bnr. 70 - 

Fosnavegen 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Formannskapet opprettholder vedtak datert 05.03.3021. 
Saken oversendes Statsforvalteren i Rogaland for klagebehandling. 
Den del av klagen som gjelder tilbygg (10,2m²) tas til følge, og tilbygg godkjennes. 
 
 

 

Inhabile Følgende varamedl. møtte Merknad 

Geir Harald Skorpe Roald Alsaker  

 

27.09.2021 Formannskapet 
 

Behandling 

Ordfører viste til at Storesund (AP) og Skorpe (H) er medlem i hovedutvalg teknisk og miljø, og var 
med på å behandle denne saken i hovedutvalget.  
Ordfører opplyste om juridisk vurdering vedrørende Storesund (AP) og Skorpes (H) habilitet, og 
erklærte Storesund (Ap) og Skorpe (H) inhabile til å delta i klagebehandling av saken, jf. 
kommuneloven § 11-10 (3). 
 
Storesund (AP) og Skorpe (H) fratrådte. 
 
9 representanter til stede når saken ble tatt opp til realitetsbehandling. 
 
Grønningen (Sp) fremmet følgende forslag:   
Saken utsettes for befaring. 
 
Ordfører foreslo at det blir befaring i forkant av neste formannskapsmøte 4. oktober,  i Fosnavågen 
kl. 13.30. 
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Votering: 
Grønningens (SP) forslag enstemmig vedtatt. 
 
Storesund og Skorpe gjeninntrådte. 
 
11 representanter til stede. 
 

FSK - 086/21 Vedtak: 

Saken utsettes for befaring. 
 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

 

 

Ordfører orienterte om at man i må ta stilling om Skorpe (H) er habil til å behandle saken.  

 

Skorpe (H) fratrådte.  

 

10 representanter til stede.  

 

Ordfører viste til at Skopre (H) har behandlet saken i hovedutvalg teknisk og miljø og dermed er å 

anse som direkte inhabil jf. kommuneloven § 11-10 (3).  

 

Alsaker (H) tiltrådte.  

 

11 representanter til stede.  

 

Thorheim (KL) fremmet fellesforslag på vegne av Høyre og karmøylista:  

 

 

1. Formannskapet kan ikke se at vedtaket i Hovedutvalg Teknisk og Miljø (HTM), sak 83/21 er 
lovstridig. 
2. Rådmannens anke avvises 
3. Formannskapet ber administrasjonen bistå Hovedutvalg Teknisk og Miljø (HTM) med 
formulering av hovedutvalget sitt vedtak. 
 

 

 
 
Ordfører viste til at forslaget til Thorheim (KL) i punkt 1 må behandles først.  
 
Ordfører foreslo følgende utsettelsesforslag. 
Saken utsettes. Det utarbeides en juridisk betenkning hvor formannskapet får mer informasjon om de 
juridiske sidene ved saken og relevant regelverk. Betenkningen må også redegjøre for om anken fra 
rådmannens representant var korrekt, samt regelverket rundt dispensasjon i disse sakene. Den 
juridiske betenkningen legges ved saken til behandling i neste formannskapsmøte.  
 
Debatten gikk følgelig til utsettelsesforslaget.  
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Utsettelsesforslaget til ordfører enstemmig vedtatt.  
 
Alsaker (H) fratrådte.  
 
Skorpe (H) gjenintrådte.  
 
11 representanter til stede.  
 
 
 

FSK - 093/21 Vedtak: 

Saken utsettes. Det utarbeides en juridisk betenkning hvor formannskapet får mer informasjon om 
de juridiske sidene ved saken og relevant regelverk. Betenkningen må også redegjøre for om anken 
fra rådmannens representant var korrekt, samt regelverket rundt dispensasjon i disse sakene. Den 
juridiske betenkningen legges ved saken til behandling i neste formannskapsmøte.  
 
 

 

 

094/21 Rullering av handlingsprogrammet Temaplan for idrett og fysisk 

aktivitet 2022-2025 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 
Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 29.09.2021 - 031/21 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
 

28.09.2021 Eldrerådet 
 

Behandling 

Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet. 
 

ELD - 021/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
 

28.09.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 

Behandling 

Trifan foreslo følgede fellesforslag: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer at idretten må være tilgjengelig for alle 
uavhengig av funksjonsnivå. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter rådmannens forslag til vedtak med Trifans 
fellesforslag.  
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RFM - 025/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer at idretten må være tilgjengelig for alle 
uavhengig av funksjonsnivå. 
 
 
 
 
 

29.09.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 
 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HHO - 026/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
 

29.09.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 031/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Skorpe (H) gjeningtrådte.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 

FSK - 094/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
 

 

 

095/21 Nytt kulturhus på Karmøy Konseptvalg 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
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konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

 
 
 

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 28.09.2021 - 024/21 

· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og 
ber administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne viser til plan for universell utforming vedtatt i 2019 
og ber om at denne brukes aktivt i planarbeidet. 
 
 
 
 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 29.09.2021 - 030/21 

 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

Det vises til plan for universell utforming vedtatt i 2019 og ber om at denne brukes aktivt i 
planarbeidet. 
 
 
 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg helse og omsorg - 29.09.2021 - 025/21 

 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 

konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig sak om 
lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  
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28.09.2021 Eldrerådet 
 

Behandling 

Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens forslag til vedtak. 
 

ELD - 022/21 Vedtak: 

 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

 
 
 

28.09.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Stangeland foreslo følgende fellesforslag: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne viser til plan for universell utforming vedtatt i 2019 
og ber om at denne brukes aktivt i planarbeidet. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens forslag til vedtak og 
rådets fellesforslag.  
 
 

RFM - 024/21 Vedtak: 

· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og 
ber administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne viser til plan for universell utforming vedtatt i 2019 
og ber om at denne brukes aktivt i planarbeidet. 
 
 
 
 
 

29.09.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 
 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HHO - 025/21 Vedtak: 

 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 
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administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 

konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig sak om 
lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

 
 
 

29.09.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 

Behandling 

Innstillingen med tillegg fremmet av Alsaker enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 030/21 Vedtak: 

 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  sak om 
lokalisering vil foreligge før sommeren 2022. 
 

Det vises til til plan for universell utforming vedtatt i 2019 og ber om at denne brukes aktivt i 
planarbeidet. 

 
 
 
 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

 

 

Brekke Jakobsen (Ap) fremmet følgende tilleggsforslag:  

En følger opp forslag fra råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne samt hovedutvalg oppvekst 
og kultur hvor en viser til plan for universell utforming vedtatt i 2019 og ber om at denne brukes 
aktivt i planarbeidet. 

 

Forslaget fremsatt av Brekke Jakobsen (Ap) enstemmig vedtatt.  
 

FSK - 095/21 Vedtak: 

 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 

konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  sak om 
lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  
 

Det vises til plan for universell utforming vedtatt i 2019 og ber om at denne brukes aktivt i 
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planarbeidet. 

 
 
 
 

 

 

096/21 Bompengeutredning Haugalandet - behandling av strategivalg for nye 

bompengepakker 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med 

berørte kommuner på Haugalandet, arbeider videre med utredning av en bypakke for 
Haugesundsregionen. Bypakken innrettes mot den nye statlige tilskuddsordningen for 
mindre byområder gitt i NTP 2022-2033. Bypakken avgrenses geografisk til det 
sammenhengende byområdet som fastlands- Karmøy er en del av. 

 
2. Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med 

Karmøy kommune, arbeider videre med utredning av en ny bompengepakke for Karmøy/ 
Fv547.  

 
Karmøy kommune ønsker å avvente valg av strategi for videreutvikling av Fv547 inntil 
forprosjekt for utbedring av eksisterende vegtrase og forfase for å avklare behov for 
konsekvensutredning av Åkra Sør – Veakrossen er gjennomført, slik Rogaland fylkeskommune 
anbefaler. Karmøy kommunestyre ber om at dette arbeidet får høy prioritet. Det er ønskelig å 
se på om pakken også kan inneholde tiltak for gående og syklende i byer og tettsteder innenfor 
bompengeområdet, og et effektivt sykkeltilbud mellom Åkra og Helganeskrysset. 

 
3. Karmøy kommune stiller seg positiv til en fremtidig bompengepakke for E134 med ny 

Karmsund bro, og ber Statens vegvesen komme raskt i gang med kommunedelplan for ny 
E134 med ny Karmsund bro med mål om finansiering i NTP 2026-2038. Karmøy kommune 
er innforstått med at bompengeinnkrevingen i en bypakke og bompengepakke på 
Karmøy/fv. 547 må tilpasses underveis dersom ny Karmsund bro skal finansieres innenfor 
samme bompengeperiode. 
 
Karmøy kommune stiller seg positiv til en fremtidig bompengepakke for fullfinanisering av 
E134 Bakka – Solheim, og ber Statens vegvesen utrede dette. 

 
 
 

 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

 
 

Nilsen (H) ba om gruppemøte.  
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Det ble innvilget gruppemøte fra kl. 17.35-17.57.  
 
Thorheim (KL) fremmet fellesforslag til nytt punkt 1 og 2 på vegne av KL, Ap, H og KrF:  
1. Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med berørte 
kommuner på Haugalandet, arbeider videre med utredning av en bypakke for Haugesundregionen. 
Bypakken innrettes mot den statlige tilskuddsordningen for mindre byområder gitt i NTP 2022-2033. 
Kommunestyret forutsetter at en bypakke utredes alternativt for Haugesund by (Haugesund 
kommune) og et alternativ med det sammenhengende byområdet som fastlands-Karmøy er en del av 
. Det forutsettes at den delen av fastlands-Karmøy som evt skal inngå i en bypakke blir nærmere 
prioritert og avgrenset i samarbeid med Karmøy kommune. 
 
2. Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med Karmøy 
kommune, arbeider videre med en utredning av en ny bompengepakke for Karmøy/Fv547. 
 
Karmøy kommune har tidligere gjennom møter med Rogaland fylkeskommune meddelt sin strategi 
for utvikling av Fv547 som medfører oppgradering/forbedring av eksisterende vegtrase mellom Vea 
og Helganeskrysset samt Omkjøringsvegen Åkra Sør-Veakrossen. Karmøy kommune legger fortsatt 
denne strategien til grunn og ber om at det utredes hvilke tiltak som bør iverksettes på nåværende 
trase mellom Vea og Helganeskrysset. Karmøy kommune ber videre om at utredning av gjenstående 
planarbeid for å tilfredsstille KMD`s krav for å realitetsbehandle Fv547 Åkra Sør-Veakrossen får høg 
prioritet. 
 
Grindhaug (KrF) fremmet fellesforslag som tillegg til opprinnelig punkt 3 på vegne av Ap, H, KL, KrF og 
Sp:  
Karmøy kommune har klare forventninger til at staten bærer de vesentligste kostnadene ved bygging 
av ny Karmsund bro. 
 
Endresen (FrP) fremmet forslag på vegne av FrP:  
Karmøy kommune skal ikke innlemmes i noen ny bompengepakke etter at perioden for 
Haugalandspakken går ut i 2023. 
 
Forslaget fremsatt av Endresen (FrP) fikk 2 stemmer mot 9 stemmer og falt (Frp 1, UA 1).  
 
Ordfører foreslo at det ble foretatt en punktvis avstemning av fellesforslaget fremsatt av Thorheim, 
og deretter avstemning av fellesforslaget fremsatt av Grindhaug (KrF).  
 
Formannskapet tilsluttet seg dette.  
 
Punkt 1 i fellesforslaget fremsatt av Thorheim på vegne av KL, Ap, H og KrF ble vedtatt med 9 
stemmer mot 2 stemmer (Frp 1, UA 1). 
 
Punkt 2 i fellesforslaget fremsatt av Thorheim på vegne av KL, Ap, H og KrF ble vedtatt med 8 
stemmer mot 2 stemmer (Sp 1, Frp 1, UA 1). 
Fellesforslaget fremsatt av Grindhaug (KrF) på vegne av Ap, H, KL, KrF og Sp ble vedtatt med 9 
stemmer mot 2 stemmer (Frp 1, UA 1). 
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FSK - 096/21 Vedtak: 

1.  Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med 
berørte kommuner på Haugalandet, arbeider videre med  utredning av en bypakke for 
Haugesundregionen. Bypakken innrettes mot den statlige tilskuddsordningen for mindre byområder 
gitt i NTP  2022-2033. Kommunestyret forutsetter at en bypakke utredes alternativt for 
Haugesund by (Haugesund kommune) og et alternativ med det  sammenhengende 
byområdet som fastlands-Karmøy er en del av . Det forutsettes at den delen av fastlands-Karmøy 
som evt skal inngå i en bypakke  blir nærmere prioritert og avgrenset i samarbeid med Karmøy 
kommune. 
 
2.  Karmøy kommunestyre gir sin tilslutning til at Rogaland fylkeskommune, i samarbeid med 
Karmøy kommune, arbeider videre med en utredning av  en ny bompengepakke for 
Karmøy/Fv547. 
 
 Karmøy kommune har tidligere gjennom møter med Rogaland fylkeskommune meddelt sin 
strategi for utvikling av Fv547 som medfører  oppgradering/forbedring av eksisterende vegtrase 
mellom Vea og Helganeskrysset samt Omkjøringsvegen Åkra Sør-Veakrossen. Karmøy kommune 
 legger fortsatt denne strategien til grunn og ber om at det utredes hvilke tiltak som bør 
iverksettes på nåværende trase mellom Vea og  Helganeskrysset. Karmøy kommune ber 
videre om at utredning av gjenstående planarbeid for å tilfredsstille KMD`s krav for å 
realitetsbehandle  Fv547 Åkra Sør-Veakrossen får høg prioritet. 
 

3. Karmøy kommune stiller seg positiv til en fremtidig bompengepakke for E134 med ny 
Karmsund bro, og ber Statens vegvesen komme raskt i gang med kommunedelplan for ny 
E134 med ny Karmsund bro med mål om finansiering i NTP 2026-2038. Karmøy kommune 
er innforstått med at bompengeinnkrevingen i en bypakke og bompengepakke på 
Karmøy/fv. 547 må tilpasses underveis dersom ny Karmsund bro skal finansieres innenfor 
samme bompengeperiode. Karmøy kommune stiller seg positiv til en fremtidig 
bompengepakke for fullfinanisering av E134 Bakka – Solheim, og ber Statens vegvesen 
utrede dette 
 
Karmøy kommune har klare forventninger til at staten bærer de vesentligste kostnadene 
ved bygging av ny Karmsund bro. 

 
 
 

 

 

097/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

 

04.10.2021 Formannskapet 
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211/21 Søknad om økonomisk bistand - Matsentralen Rogaland 
 

 

 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Tatt til etterretning.  
 

FSK - 211/21 Vedtak: 

Tatt til etterretning.  
 

 

 

212/21 Rogaland fylkeskommunes miljøvernpris 2021 - forslag til kandidater 
 

 

 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Ordfører orienterte om at Karmøy kommune ønsker å nominere Rop-tjenesten i kommunen til 
Rogland fylkeskommunes miljøvernpris for 2021. Ordfører leste opp begrunnelsen (vedlegges 
protokollen).  
 
Ordfører foreslo at saken tas opp til realittsbehandling.  
 
Forslaget fremsatt av ordfører enstemmeig vedtatt.  
 
Ordfører foreslo at Karmøy kommune nominerer ROP- tjenesten (Rus- og psykiske helsetjenester) i 
kommunen til Rogaland fylkeskommunens miljøvernpris for 2021.  
 
Forslaget fremsatt av ordfører enstemmig vedtatt.  
 
 

FSK - 212/21 Vedtak: 

Karmøy kommune nominerer ROP- tjenesten i Karmøy kommune til Rogaland fylkeskommunens 
miljøvernpris for 2021.  
 

 

 

213/21 Rogaland fylkeskommunes bragdpris 2021 
 

 

 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 
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Ordfører viste til at eldrerådet hadde foreslått å nominere Jesper Saltvik Pedersen til Rogaland 
fylkeskommunes bragdpris for 2021 og ba om at formannskapet tilsluttet seg eldrerådets 
nominasjon.  
 
Et enstemmig formannskap tilsluttet seg eldrerådets nominasjon.  
 

FSK - 213/21 Vedtak: 

Formannskapet tilslutter seg eldrerådets nominasjon av Jesper Saltvik Pedersen til Rogaland 
fylkeskommunes bragdpris 2021 for sin innsats innen idrett. 
 

 

 

214/21 Møtereferat Styringsgruppemøte Haugalandspakken S3 
 

 

 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Tatt til etterretning.  
 

FSK - 214/21 Vedtak: 

Tatt til etterretning.  
 

 

 

215/21 Høring - forslag til endringer i byggesaksforskriften - Tidsavgrensede 

krav om tilsyn 
 

 

 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Rådmannen orienterte om at administrasjonen ønsker å lage et høirngsutkast. Det legges på 
referatlisten når det er klart.  
 
Tatt til etterretning. 
 

FSK - 215/21 Vedtak: 

Tatt til etterretning.  
 

 

 

216/21 Høring - Forslag til endringer i kjernejournalforskriften 
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04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Tatt til etterretning.  
 

FSK - 216/21 Vedtak: 

Tatt til etterretning.  
 

 

 

217/21 Høring - forslag til nye grenseverdier for svevestøv i 

forurensningsforskriften kap. 7 
 

 

 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Tatt til etterretning.  
 

FSK - 217/21 Vedtak: 

Tatt til etterretning.  
 

 

 

218/21 Høring - Tilskudd for naprapater, osteopater og paramedisinere 
 

 

 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Tatt til etterretning.  
 

FSK - 218/21 Vedtak: 

Tatt til etterretning.  
 

 

 

219/21 Høring av forskrift for betongproduksjon 
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04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Tatt til etterretning.  
 

FSK - 219/21 Vedtak: 

Tatt til etterretning.  
 

 

 

220/21 Høring av høringsuttale til søknad om utvidelse av offshore 

demonstrasjonsanlegg for flytende vindturbiner og invitasjon til digitalt 

møte. NVEs referanse: 201101285-49 
 

 

 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

      

Levinsen (UA) fremmet følgende forslag og ba om at saken ble tatt opp til realitetsbehandling:  
Kommunen ber om at utbyggingen blir prioritert i et område som allerede er åpnet av regjeringen. 
 
Forslaget fremsatt av Levinsen fikk 4 stemmer mot 7 stemmer og falt (UA 1, KL 1, SP 1, FrP 1).  
 
Saken tatt til etterretning.  
 

FSK - 220/21 Vedtak: 

Tatt til etterretning.  
 

 

 

098/21 Samlesak for spørsmål 
 

 

 

04.10.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

1. Ordfører orienterte om budsjettarbeider:  
Rådmannen legger frem sitt budsjettforslag mandag 1. november i kommunestyresalen kl. 13.00.  
Det blir arbeidsmøte for de faste medlemmene av formannskapet og gruppelederne mandag 8. 
november i formannskapssalen fra kl. 08.30 -15.00, med lunsj kl. 12.00.  
Budsjettforslaget til posisjonspartiene må være fremalgt i formannskapet 22. november. Alle 
budsjettforslag det skal voteres over må legges fram i kommunestyret 13. desember.  
 
2.  Rådmannen viste til Grønningen (Sp) sitt spørsmål vedrørende luktproblematikk i forrige 
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formannskapsmøte. Rådmannen orienterte om at statsforvalteren har ført kontroll med Miljøfor 
Vest AS 31.08.2021 på bakgrunn av blant annet naboklager. Fokuset var på internkontroll, prosess, 
renseutstyr og utslipp til vann og avfallsutslipp. Det ble avdekket to avvik; 1) lagring av avfall 
utendørs og 2) manglende internkontroll i forhold til avfallshåndtering og risikovurdering. Videre er 
firmaet blitt pålagt å foreta en luktanalyse og spreningsberegning så snart som mulig. 
Statsforvalteren skal ha tilbakemelding ila. året.  
 
3. Grønningen (Sp) viste til at det for en tid tilbake ble stilt spørsmål om bussruter på Karmøy. 
Torvastad sitt busstilbud ble lagt om, hvor intensjonen var at man skulle øke bruken av 
kollektivtilbudet. Grønningen ønsket svar på erfaringene rundt omleggingen, herunder om det er 
blitt en økning i antall busspasassjerer, slik som fylkes så for seg ved omleggingen.   
 
Svar utarbeides til et senere møte.  
 
4. Brekke Jakobsen (Ap) stilte spørsmål vedrørende rask psyksik helsehjelp; hvordan står det til med 
tjenestene per dags dato? Hvordan fungerer rutinene rundt dette? 
Kommunalsjef helse og omsorg Nora Olsen-Sund viste til at det er et lavterskel tilbud med rask 
psykisk helsehjelp, det er mye gruppebaserte tilbud og det finnes nettbaserete tilbud og individuelt 
tilrettelagte tilbud. Tilbudet gjelder personer med lette og moderate psykiske lidelser, hvor de med 
tyngre psykiske lidelser blir henvist til spesialisthelestjenesten. Det har vært et redusert tilbud nå i 
pandemien. Det skal gå relativt kort tid før man får et konkret tilbud om hjelp dersom man søker det. 
Olsen-Sund viste til at telefonen skal være bemannet i arbeidstiden.  
 
5. Skorpe (H) viste tilsak 95/21 som var en ankesak fra administrasjonen til en sak behandlet i 
hovedutvalg teknisk og miljø. Skorpe mente det ville ha vært fornuftig at forslagsstiller og/eller hele 
utvalget fikk delta i ankebehandlingen for å kunne besvare spørsmål.  
Ordfører viste til at dette ikke er praksis eller lovlig i klagesaksbehandlinger  
 
6. Levinsen (UA) viste til brev fra Karmøy Hundeklubb som ønsker et nytt klubbhus. Det har vært 
prøvd og fått til en dialog med kommunen om leie av bygg. Rådmannen sjekker og svarer opp i et 
notat i neste formannskapsmøte.  
 
7. Thorheim (KL) ønsket informasjon om den økonomiske siden for Gismarvik Næringspark ved at det 
er oppført vindmøller. Hva får næringsparken ut av dette økonomis? Hva koster det å ha vindmøller 
stående? Er det sikkerhetssoner som er satt rundt selve vindmøllene/turbiene i forhold til blant 
annet iskast som igjen får betydning for salg/videreutvikling av de resterende næringsarealene? 
Rådmannen kommer tilbake med svar på dette i et av de neste møtene.  
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